
Antwoord van minister Verdonk (Vreemdelingenzaken en Integratie), mede namens de minister van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen. (Ontvangen 6 oktober 2003) 
1 
Ja, dat bericht is mij bekend. 
2 
Het percentage van 65% is niet juist. Ongeveer 25% van de ingediende aanvragen was per 1 september 

nog niet afgehandeld door het Landelijk Bureau Verkorte Mvv Procedure van de IND. Alle aanvragen voor 
studie zijn, onvolledige aanvragen uitgezonderd, 19 september afgehandeld. Van de in de periode mei tot 
en met augustus ontvangen aanvragen voor studie is 60% in de maand juli ontvangen. Onder de aanvragen 
bevonden zich ook aanvragen van studenten die gebruik maken van een met Nederlands 
ontwikkelingssamenwerkingsgeld verstrekte beurs. Omdat het voor de behandeling van de aanvragen geen 
relevant gegeven is zijn cijfers daarover niet voorhanden. 
3 
Van vertraging is uitsluitend sprake geweest als gevolg van de grote instroom van mvv-aanvragen (3093) in 

de maand juli. Zulks heeft ertoe geleid dat de gemiddelde behandelduur tijdelijk is toegenomen van drie 
naar zes weken. 
4 
Door het Landelijk Bureau Verkorte Mvv Procedure is in de maand april op drie regionale bijeenkomsten 
met de instellingen overleg gevoerd over de wenselijkheid dat mvv-aanvragen zo vroeg mogelijk worden 
ingediend. Daarbij zijn de instellingen er op gewezen dat in het geval van een piek in het aantal aanvragen 
in de zomerperiode rekening gehouden zou moeten worden met een verlenging van de gemiddelde 
behandeltermijn tot vier weken. Dit overleg heeft weliswaar enig succes gehad maar heeft, gezien het 

aantal in de maand juli ontvangen mvv-aanvragen waardoor de gemiddelde behandelduur tijdelijk opliep 
tot zes weken, nog slechts ten dele geleid tot het beoogde effect. De tijdelijke toename van de gemiddelde 
behandelduur tot zes weken heeft geleid tot klachten van de genoemde instellingen. In reactie op het grote 
aantal in de maand juli ontvangen mvv-aanvragen is door het Landelijk Bureau Verkorte Mvv Procedure 
alle beschikbare menskracht ingezet om deze aanvragen toch zo snel mogelijk te behandelen. 
5 
De in het antwoord op vraag 4 genoemde maatregel om zo veel mogelijk personeel in te zetten op de 
behandeling van mvv-aanvragen heeft tijdelijk een negatief effect gehad op de telefonische 

bereikbaarheid. 
6 
Betrokkenen worden er standaard op gewezen om nog geen vliegticket aan te schaffen alvorens zij een 
beslissing op de aanvraag hebben ontvangen. Als zij dat toch doen, gebeurt zulks onder eigen 
verantwoordelijkheid. Dit geldt voor alle studenten, ongeacht of zij beschikken over een met Nederlands 
ontwikkelingssamenwerkingsgeld verstrekte beurs. Voor de behandeling van de aanvragen is het 
beschikken over een beurs geen relevant gegeven zodat daarover geen cijfers voorhanden zijn. 
7 

Uiteraard acht ik het van belang om de aanvragen om toelating van studenten zo goed en voortvarend 
mogelijk te doen verlopen. Ik zal daartoe opnieuw overleg plegen met onderwijsinstellingen om de reeds 
gemaakte afspraken over het tijdig én volledig indienen van mvv-aanvragen te herbevestigen zodat op dat 
punt het volgende jaar winst kan worden geboekt. Ik zal mij tevens beraden op maatregelen, mocht er 



volgend jaar desondanks opnieuw sprake zijn van een piekperiode, om voldoende menskracht beschikbaar 
te hebben voor zowel de behandeling van de aanvragen als de telefonische bereikbaarheid. 
 


